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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Káoszba vezetőhíd”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Szabó Pál
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhe z

Budapest teherforgalomtól történő mentesítése fontos, az agglomerációban élők számára is elfogadott
cél . ,A most mutatkozó megoldás azonban a 11-es út mentén él őknek, így a Dunakanyar, Békásmegye r
és Óbuda polgárainak katasztrofális helyzetet teremthet . A teherforgalom az M0-híd megnyitásával
rázúdul a 11-es útra, ami az eddig is zsúfolt közutat járhatatlanná teszi az agglomerációból Budapestre
dolgozni, tanulni bejárók számára, de ugyanígy Békásmegyer lakosai számára is a 11-es út az egyetle n
közúti összeköttetés Budapest belső részeivel .

Az M0-híd megnyitása esetén az ellehetetlenül ő közlekedés következtében a munkahelyek, az
iskolák, a kórházak elérhetetlenek lesznek, a térségben lév ő ingatlanok elértéktelenednek, az itt élőket
mindez önhibájukon kívül rendkívül súlyos helyzetbe hozza .

Kérdezem miniszter urat:
1. Készítettek-e hatástanulmányt arra vonatkozóan, hogy az M0-hídról becsatlakozó forgalo m

milyen teher és egyéb forgalomemelkedést hoz a 11-es útra ?
2. Milyen megoldásokat javasolnak a botrányos közlekedési helyzet kialakulásának elkerülésére ?
3. Elfogadja-e a tárca és támogatja-e az „MO Érdekvédelmi Egyesület” három pontba foglal t

megoldási javaslatait :
az érintett térségben vezessenek be 12 tonnás súlykorlátozás t
maradjon meg a jelenlegi útvonal is lehetséges alternatívaként a teherautók számár a
ne a Szentendrei úton, hanem a Váci úton érjék el a kamionok az Árpád-híd — Bécsi ú t
útvonalat (a Váci út mentén található számos olyan ipari terület, amely nem érinti a
közlekedés tekintetében az ott élő embereket) .

Várom miniszter úr sürg ős válaszát, annak érdekében, hogy a szükséges tovább i
lehetőségekrő l határozni lehessen .

Budapest, 2008 . július 25 .

Dr . Turi-Kovács Béla
országgyűlési képviselő
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